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Protokół nr XV/2016 
z sesji Rady Gminy w Krzemieniewie 

z dnia 24 maja 2016 r. 
 

 

Sesja Rady Gminy w Krzemieniewie odbyła się 24 maja 2016 r. o godz. 1430 w sali 

Gminnego Centrum Kultury w Krzemieniewie. 

Otwarcia obrad dokonał przewodniczący Rady Piotr Sikorski, który powitał obecnych radnych 

a w imieniu Rady zaproszonych gości: Pana Andrzeja Pietrulę – Wójta Gminy, Radosława 

Sobeckiego- zastępcę Wójta, Dorotę Andrzejewską - Skarbnika Gminy,   Longinę Szulc - 

Sekretarza Gminy, Przewodniczącego Rady Powiatu pana Jana Szkudlarczyka, radną 

powiatową panią Irenę Grobelną, panią Annę Weber – Dyrektora GCK  oraz sołtysów .  Listy 

obecności stanowią załączniki nr 1 i 2   do protokółu. 

Następnie przewodniczący - na podstawie listy obecności - stwierdził, że w obradach bierze 

udział 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

 

 Przewodniczący zaproponował następujący porządek obrad: 

 
1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej Sesji. 

3. Sprawozdanie wójta z działalności w okresie między sesjami. 

4. Pytania, wnioski, interpelacje radnych. 

5.  Zatwierdzenie sprawozdania finansowego.  
- przedstawienie sprawozdania finansowego za rok 2015 przez Wójta Gminy 
- odczytanie opinii RIO o sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2015 
- dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu 
-  podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 r. ( druk 
nr 104) 
 

6.   Udzielenie absolutorium.  
     -  przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium wraz z opinią         

Komisji Rewizyjnej 
     - odczytanie opinii RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej 
     - przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego 
   -  podjęcie uchwały w sprawie absolutorium Wójtowi Gminy Krzemieniewo z tytułu 

wykonania budżetu gminy Krzemieniewo za 2015 r. ( druk nr 105 ) 
 

7.  Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego 
Centrum Kultury w Krzemieniewie. ( druk 1 06) 

 
8. Podjęcie uchwały  w sprawie dokonania zmiany w budżecie gminy Krzemieniewo na  

2015 r. ( druk 107) 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmiany w Wieloletniej prognozie Finansowej 

na lata 2015-2018, ( druk 108) 

      10.      Odpowiedzi na pytania, wnioski i interpelacje. 
 

      11.  Wolne głosy. 

      12.  Zakończenie. 

 

Przewodniczący zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych chciałby wystąpić z 

wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej wymienionym porządku obrad. 

Radni nie zgłosili uwag do zaproponowanego porządku , wobec czego przystąpiono do jego 

realizacji. 

 

Ad p.2. 

 

Przewodniczący zapytał radnych o uwagi do projektu protokółu z poprzedniej sesji. 

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem protokółu z XIV sesji.  

Za przyjęciem protokółu głosowało 15 obecnych  radnych . Protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Ad p.3. 

Przewodniczący obrad poprosił pana Wójta o złożenie informacji z okresu od ostatniej sesji. 

Wójt poinformował, że kontynuowane są prace związane z przygotowaniem kompletu 

dokumentów do ogłoszenia przetargu na budowę  oczyszczalni ścieków i sieci kanalizacyjnej, 

- 29 kwietnia br. odbyła się narada Wójtów i Burmistrzów powiatu leszczyńskiego wspólnie z 

przedstawicielem Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad, na której omawiano połączenie  dróg  

„starej 5” z nową „eską”. 

- w sobotę 21 maja odbyła się w Górznie impreza sportowa „Polska Biega” 

- w niedzielę 22 maja br. odbyły się zawody strażackie, na których pierwsze miejsce już od 

kilku lat zdobywa OSP w Górznie. 

-  rozstrzygnięto przetarg na sprzedaż 5 działek w strefie przemysłowej, transakcja sprzedaży 

zaplanowana jest na dzień 9 czerwca br. 

Pięć działek kupiła Firma Debon z Krzemieniewa. 

- ogłoszono przetarg na pozostałe 4 działki w strefie przemysłowej oraz II przetarg na 

sprzedaż działek w Nowym Belęcinie i Krzemieniewie. 

- trwają prace związane ze zniesieniem współwłasności oraz remontem biblioteki w 

Pawłowicach. 
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- otrzymaliśmy decyzję Ministra Infrastruktury o przebiegu gazociągu Odolanów - Lwówek 

przez naszą gminę, 

- trwają prace związane z wodociągowaniem  wsi Oporówko, 

- została wykonana dokumentacja na ścieżkę rowerową od drogi nr 12 w kierunku do 

Bojanic, 

- w sprawie Programu 500 + wydano 546 decyzji dla 837 dzieci, na złożonych 587 wniosków. 

Wypłaty były dokonywane w dwóch transzach. Wstępny plan to 2 mln. zł. Do końca czerwca 

można składać wnioski, które realizowane będą od 1 kwietnia br. , później składane wnioski 

realizowane będą już na bieżąco. 

Ad.p.4 

 

W kolejnym punkcie obrad przewodniczący Rady zaprosił radnych do zgłaszania interpelacji, 

wniosków i zadawania pytań. 

Radna Maria Kamyczek złożyła na ręce pana Wójta pisemną interpelacje w sprawie 

doposażenia Urzędu Gminy w laptopa i drukarkę przenośną, aby usprawnić pracę, np. 

wybory sołeckie. ( interpelacja stanowi zał. nr. 3 do niniejszego protokołu.) 

Radny Mirosław Długi – zapytał, czy na spotkaniu z przedstawicielem Generalnej Dyrekcji 

Dróg Krajowych i Autostrad, prowadzone były również rozmowy nt. remontu drogi krajowej 

nr 12 . 

Radny Krystian Dutkiewicz – poruszył sprawę Garzyńskiego boiska sportowego ORLIK, 

poinformował, że powstał konflikt pomiędzy użytkownikami boiska, a działkowcami, 

ponieważ piłki z boiska wpadają na ogródki działkowe i niszczą uprawy, ponadto uszkodzona 

została siatka ogrodzeniowa przy szkole. 

Radny Michał Michalski, zapytał czy można wykorzystać adres Sali wiejskiej w Pawłowicach 

do założenia Stowarzyszenia. 

Radny Piotr Majchrzak, poruszył następujące sprawy: 

-  zapytał czy uzgodniona jest z Nadleśnictwem sprawa udostępnienia drogi dojazdowej do 

oczyszczalni ścieków, 

-  prosił, aby zwrócić się do Agencji Rolnej Skarbu Państwa o uporządkowanie parku w Luboni 

- zgłosił potrzebę ustawienia kosza na śmieci przy końcu drogi pieszo-rowerowej w Luboni, 

- zgłosił również potrzebę ustawienia dodatkowych słupków odblaskowych na drodze 

gminnej z Drobnina do Mierzejewa. 

Radny Michał Michalski – zapytał, czy są już plany na wykorzystanie środków pozyskanych 

ze sprzedaży działek . 

Ad p.5. 

Przewodniczący Rady poprosił panią Skarbnik o przedstawienie sprawozdania finansowego 

za rok 2015. 

Pani Skarbnik poinformowała, że informacja o realizacji budżetu za 2015 r. omawiana była na 

posiedzeniach  wszystkich Komisji  Rady. Następnie przedstawiła krótką informację o  

wykonaniu  budżetu w 2015 r.( informacja stanowi zał. nr 4 do niniejszego protokółu). 
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Następnie przewodniczący poprosił panią Skarbnik o odczytanie uchwały  

Nr SO-0954/8/12/Ln/2016 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Poznaniu z dnia 04 kwietnia 2016 r. w sprawie wyrażenia opinii o sprawozdaniu  

z  wykonania budżetu Gminy Krzemieniewo za rok 2015.  

Z przedstawionej uchwały wynikało, że Regionalna Izba Obrachunkowa wydała pozytywną 

opinię do przedstawionego sprawozdania. Wskazała, że przedłożone sprawozdanie z 

wykonania budżetu za 2015 r. spełnia wymogi określone w przepisach ustawy o finansach 

publicznych 

Opinia RIO stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Po przedstawieniu sprawozdania finansowego oraz opinii RIO o nim, przewodniczący Rady 

zaprosił radnych do dyskusji nad sprawozdaniem  z wykonania budżetu gminy w 2015 r. 

Maria Kamyczek – przewodnicząca Komisji Rolnictwa i  Rozwoju Gospodarczego, 

poinformowała,  że na posiedzeniu w dniu 05 maja Komisja zajmowała się sprawozdaniem z  

realizacji budżetu za 2015 r. Pogratulowała Wójtowi i wszystkim, którzy przyczynili się do tak 

dobrego wyniku finansowego. Kończąc rok nadwyżką budżetową świadczy o bardzo 

oszczędnym gospodarowaniu budżetem. 

Po wnikliwej analizie sprawozdania z wykonania budżetu za 2015 r. Komisja Rolnictwa i 

Rozwoju Gospodarczego będzie głosowała za jego przyjęciem. 

Małgorzata Tarnowska – przewodnicząca Komisji Infrastruktury poinformowała, że jej 

Komisja na swoim posiedzeniu pozytywnie przyjęła sprawozdanie z wykonania budżetu w 

2015 r. 

 

Ponieważ inni radni nie zgłaszali się do dyskusji, Przewodniczący Rady poprosił 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie opinii  w sprawie realizacji  budżetu 

gminy za 2015 r. 

Marek Garbacz -  przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż członkowie tej 

Komisji na swoich posiedzeniach w dniu 18 kwietnia oraz 06 maja 2016 r. , po wnikliwej 

analizie sprawozdania, pozytywnie przyjęli realizację budżetu za 2015 r.  

Poinformował  o licznych kontrolach przeprowadzonych przez Komisję Rewizyjną, w czasie 

których szczegółowo analizowano celowość wydatkowania środków budżetowych, 

rzetelność  ich dokumentowania i zasadność podejmowanych decyzji w aspekcie ich 

gospodarności. Wskazał, że dochody były realizowane prawidłowo, nie stwierdzono żadnych 

nieprawidłowości.  

Komisja oceniła także,  wydatki gminy,  które były oszczędne i celowe, dlatego też 

pozytywnie ustosunkowała się do wszelkich wydatków majątkowych zaplanowanych na rok 

2015. 

 

Opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2015 stanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
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Ponieważ nikt nie zgłaszał uwag w sprawie sprawozdania z realizacji budżetu za 2015 r., 

przewodniczący Rady  poprosił panią Skarbnik o odczytanie treści projektu uchwały nr 

XV/104/2016 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2015 r. 

Po przedstawieniu projektu uchwały przewodniczący przeprowadził głosowanie nad 

uchwałą. 

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, 15 głosami „za” podjęła 

wyżej wymienioną uchwałę jednogłośnie.  

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu. 

Ad p. 6. 

 

W kolejnym punkcie obrad Przewodniczący Rady odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej  o 

udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Krzemieniewo. 

Wniosek stanowi załącznik  nr 8 do niniejszego protokołu. 

Następnie przewodniczący Komisji Rewizyjnej Marek Garbacz odczytał uchwałę Nr SO – 

0955/26/12/Ln/2016 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z 

dnia 17 maja 2015 roku w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Krzemieniewo w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Krzemieniewo z tytułu  

wykonania budżetu gminy za 2015 r.  

Uchwała Składu Orzekającego RIO stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Po odczytaniu w/w uchwały Przewodniczący Rady Piotr Sikorski zwrócił się do pani Skarbnik 

z prośbą o przedstawienie  informacji  o stanie mienia gminnego za rok 2015.. 

Pani Skarbnik Gminy Dorota Andrzejewska w swoim wystąpieniu dotyczącym stanu mienia 

komunalnego podała m.in. dane odnośnie prawa własności Gminy do 400.6089  ha gruntów 

na ogólną kwotę 28.508.014,78 zł.  

Oprócz gruntów gminie przysługuje prawo własności do budynków, lokali, pojazdów i innych 

środków trwałych, których łączna wartość wynosi 31.418.737,17 zł.  

Informacja ta  stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokółu. 

Następnie Pani Skarbnik odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

Krzemieniewo absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za rok 2015.  

Uwag do przedstawionego projektu nie zgłoszono. Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

W przeprowadzonym głosowaniu, za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, na 15 

obecnych na posiedzeniu. 

Uchwała została przyjęta jednomyślnie i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady, w imieniu wszystkich radnych, złożył panu Wójtowi gratulacje 

 w związku z udzieleniem mu absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2015 rok. 

Podziękował za ogrom pracy i trud włożony w rzetelne realizowanie przedsięwzięć gminy.  

Następnie Wójt Gminy Andrzej Pietrula podziękował radnym za udzielenie absolutorium i 

stwierdził, że na to absolutorium złożyło się wiele czynników. Wypracowany wynik nie jest 

tylko jego zasługą ale także wielu innych osób.  
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Wójt złożył podziękowania radnym, sołtysom,  całemu zespołowi pracowników Urzędu 

Gminy.  

Wskazał, że pierwszą przesłanką do dobrego budżetu jest już moment jego uchwalenia. 

Zwrócił uwagę na fakt, że uchwalany budżet powinien zawsze być realny, trafnie 

uwzględniający szanse na jego wykonanie. Podziękował wszystkim za wkład pracy włożony w 

realizację budżetu oraz za rzetelność i sumienność w działaniu.  

 

Następnie Przewodniczący ogłosił 10 min. przerwę w obradach. 

 

Ad.p.7. 

 Po przerwie przewodniczący wznowił obrady i prosił panią Dorotę Andrzejewską – 

Skarbnika Gminy, o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Gminnego Centrum Kultury w Krzemieniewie za rok 2015. 

Pani Skarbnik odczytała treść uchwały Nr XV/106/2016 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Gminnego Centrum Kultury za rok 2015.  

Marek Garbacz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że Komisja na swoim 

posiedzeniu dokonała szczegółowej kontroli działalności Gminnego Centrum Kultury. 

Posiedzenie Komisji zakończyło się wystąpieniem do wójta z wnioskiem o wyjaśnienie 

dlaczego jest duża rozbieżność wynagrodzeń między pracownikami GCK, a pracownikami 

Urzędu Gminy. 

Ponieważ  do przedstawionej uchwały innych  pytań i uwag  nie było, przewodniczący 

przeprowadził głosowanie .  

Rada Gminy, w obecności 15 radnych, 15 głosami „za” podjęła wyżej cytowaną uchwałę 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokółu.  

 

Ad p.8. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Krzemieniewo na 2016 r. przedstawiła 

pani Skarbnik. 

Poinformowała, że zmiany do uchwały budżetowej dotyczą uporządkowania środków 

budżetowych zaplanowanych na 2016 r. po czym odczytała treść uchwały. 

Radny Marek Garbacz po przedstawieniu treści uchwały przez panią Skarbnik , zapytał 
jakimi intencjami kieruje się gmina zapisując środki na oczyszczalnię ścieków. 

Wójt odpowiedział, że zaplanowano środki na realizację zadania pn. oczyszczalni ścieków z 

nadwyżki , ponieważ zwiększą one udział własny gminy, co powoduje, że gmina będzie 

wnioskować o mniejszy kredyt z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska. 

Radny zwrócił uwagę, że mniejszy kredyt to mniejsze umorzenie, uważa, że lepiej 

zaplanować szybszą spłatę, już po umorzeniu części kredytu przez WFOŚ. 

Radny Piotr Majchrzak – poruszył sprawę zakupu lamp solarnych, zapytał gdzie będą one 

stawiane i w jakiej ilości, ponieważ widzi potrzebę postawienia takich lamp w Luboni. 
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Wójt odpowiedział, że zaplanowane środki wystarczą na dwie lub trzy lampy, jest to zależne 

od tego jakie to będą lampy czy parkowe, czy drogowe. Jeżeli chodzi o miejsce, nie jest 

jeszcze ustalone. 

Radna Maria Kamyczek – poinformowała, że kiedy będzie stawiany punkt solarny, to nie 

będzie rachunków za wykorzystanie energii, dlatego należy dążyć do stawiania takich lamp.  

Radna Henryka Przybylska – zasugerowała, aby lampy solarne stawiać w punktach , gdzie 

nie ma dostępu i możliwości ułożenia kabli energetycznych. 

Radny Krystian Lewandowski – zapytał o kwotę 20 tys. zł. na wykup gruntów , o jakie grunty 

w Garzynie chodzi ? 

Wójt odpowiedział, że część ulicy Kwiatowej w Garzynie jest własnością prywatną, należy 

dokonać tego wykupu, aby przeprowadzić proces kanalizacji. 

Ponieważ nie zgłaszano innych pytań do przedstawionej uchwały, przewodniczący 

przeprowadził głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 obecnych radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i  stanowi załącznik  nr 13  do niniejszego protokółu. 

Ad p.9. 

 

Pani Skarbnik przedstawiła również projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Krzemieniewo na lata 2014 – 2017. 

Wyjaśniła, że konsekwencją zmian w budżecie jest również zmiana w WPF. 

Ponieważ pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, przewodniczący Rady 

przeprowadził głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 obecnych radnych. 

Uchwała została przyjęta jednomyślnie i stanowi załącznik nr 14  do niniejszego protokółu 

Ad p.10. 

 

Do zgłoszonych pytań i interpelacji Wójt odniósł się następująco. 

- w sprawie zakupu sprzętu przenośnego typu laptop i drukarka, sprzęt taki zakupimy. 

- w sprawie drogi krajowej nr 12 była przeprowadzona rozmowa z przedstawicielem 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych, który odpowiedział nam, że jest to droga 

alternatywna dla drogi nr 2. 

- jeżeli chodzi o ogrodzenie Orlików to w Krzemieniewie również występuje podobny 

problem, gdzie piłki wypadają poza ogrodzenie i niszczą uprawy, siatka ogrodzeniowa 

przy szkole w Garzynie jest już naprawiona, 

- w sprawie wykorzystania adresu Sali wiejskiej w Pawłowicach do założenia 

Stowarzyszenia, Wójt poinformował, że nie ma przeszkód, aby ten adres wykorzystać 

na siedzibę stowarzyszenia, 

-  w sprawie drogi dojazdowej do oczyszczalni ścieków, są uzgodnienia z Nadleśnictwem i 

jest wyznaczona droga od lasu ( od Nadolnika) w kierunku Luboni . 

- w sprawie sprzątania parku i chodnika wystąpiliśmy do właściciela, czyli do Agencji, i 

otrzymaliśmy odpowiedź negatywną, 
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- kosz na śmieci przy ścieżce rowerowej oraz słupki odblaskowe przy drodze Mierzejewo 

Drobnin, która jest drogą powiatową, a nie gminną, wystąpimy z tymi sprawami do 

Powiatu, 

- w sprawie środków że sprzedaży działek, są one już w budżecie zaplanowane, należy od 

tych środków odprowadzić jeszcze podatek VAT. 

Ad p. 11. 

 

W wolnych głosach Przewodniczący wyjaśnił radnym, że wraz z zaproszeniem na sesję 

otrzymali opinię prawną dotyczącą możliwości wyłączenia z posiedzenia członka Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy ze względu na podejrzenie o jego stronniczość lub interesowność  

( opinia prawna stanowi zał. nr 15 do niniejszego protokołu).  

O powyższą opinię przewodniczący wystąpił w związku z otrzymanym wnioskiem od 

przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie wyłączenie członka jego Komisji. 

Przewodniczący Komisji Marek Garbacz po zapoznaniu się z opinią prawną wycofał wniosek 

o wykluczenie z Komisji koleżanki radnej, po raz kolejny zwracając uwagę na przestarzałe 

zapisy statutów, w tym przypadku statutu gminy.  

Następnie Przewodniczący Rady złożył informację o  przedterminowych wyborach Sołtysów 

w miejscowości Bojanice i Pawłowice, gdzie nowymi sołtysami zostali w Bojanicach pan 

Przemysław Klupsch, w Pawłowicach pan Tomasz Adamczak. 

Wójt pan Andrzej Pietrula poinformował zebranych, iż otrzymał wiadomość ze Szkoły w 

Pawłowicach, że zostały ogłoszone wyniki 6- klasistów. Szkoły zlokalizowane na terenie 

naszej gminy uzyskały najwyższe wyniki w powiecie, co bardzo dobrze świadczy o pracy 

naszych Szkół. 

Sołtys wsi Drobnin – Andrzej Hofman poinformował zebranych, że złożył rezygnację z funkcji 

Sołtysa i korzystając z zaproszenia na sesję podziękował Wójtowi i Radzie Gminy, a 

szczególnie kolegom Sołtysom za  współpracę. 

Następnie poruszył sprawę złego doboru terminu na zebranie wyborcze, które ma się odbyć 

w przeddzień święta Bożego Ciała. W tym dniu mieszkańcy Drobnina są zaangażowani w 

dekorację drogi przez którą ma przemierzać procesja. 

Radny Marek Garbacz odpowiedział Sołtysowi Hofmanowi, iż terminu rezygnacji z funkcji 

Sołtysa nikt mu też nie narzucał, dlatego uważa, że jego uwaga jest niestosowna. 

Sołtys Andrzej Hofman – przypomniał, że w funduszu sołeckim wsi Drobnin zaplanowane są 

środki na imprezy, na które jeszcze nie wykorzystano ani złotówki, a już planuje się wielką 

fetę , po wyborach sołeckich. 

Pan Hofman powiedział panu Garbaczowi, że  otrzymał „czerwoną kartę od mieszkańców 

Drobnina” rok wcześniej , kiedy przegrał wybory sołeckie, dlatego uważa, że nie powinien 

przed wyborami  planować imprez . 

Pan Marek Garbacz, odpowiedział, że środki z funduszu sołeckiego nie powinny być 

przeznaczane na zabawy, ponieważ są to środki publiczne, które należy wykorzystać na 

polepszenie warunków bytowych ( np. oświetlenie, remonty dróg, itp.) na terenie wsi. 

Sołtys wsi Bojanice pan Przemysław Klupsch – poinformował, że na zebraniu wyborczym 

mieszkańcy wsi Bojanice wnioskowali o zrobienie przejścia dla pieszych. 
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Wójt odpowiedział, że przejście dla pieszych można robić tylko w tych warunkach, gdzie jest 

po jednej i drugiej stronie chodnik, jeżeli miejsce wskazane przez mieszkańców nie spełnia 

takiego wymogu to nie można tego zrobić. 

Następnie wystąpił Przewodniczący Rady Powiatu pan Jan Szkudlarczyk, który pogratulował 

udzielenia absolutorium Wójtowi , pani Skarbnik oraz wszystkim pracownikom Urzędu. 

Zauważył, że Gmina bardzo dobrze współpracuje z Radą Gminy, co przekłada się na dobre 

wyniki w pracy. 

Radna Henryka Przybylska, korzystając z obecności przewodniczącego Rady Powiatu , 

prosiła o przegląd i naprawę drogi z Karchowa do Świerczyny, która jest w bardzo złym 

stanie. 

Sołtys wsi Kociugi Stanisław Józefiak , prosił o podcięcie dębów na drodze w kierunku 

Luboni, a przy drodze do Pawłowic usunąć suche gałęzie. 

 

Ad p. 12. 

Innych spraw nie poruszano.  

Wobec zrealizowania porządku obrad, przewodniczący podziękował zebranym za udział w 

sesji i o godzinie 16:30 zamknął obrady. 

 
 
 

Protokółowała:  

  
Przewodniczący 

Rady Gminy w Krzemieniewie 
 

 

( Bogusława Stróżyńska )  ( Piotr Sikorski) 
 

 

 

 


